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Postnummer och ort 
746 96 Skokloster

E-postadress 

Lämna ett medborgarförslag till Håbo kommun
Ärendenummer: #6961 | Inskickat av: Sven Johan Ejnar Tunberg | 2023-09-26 14:18

1. Inlämnat av

Inlämnat av

Personnummer 

För- och efternamn Sven 
Johan Ejnar Tunberg

Adress 

Telefon 

Mobiltelefon 

Notifieringar 
E-post
SMS

2. Förslag



Ärendenummer: #6961 | Inskickat av: Sven Johan Ejnar Tunberg | Datum: 2023-09-26 14:18 Sida  av 2 2

Ditt förslag

Tänk på att formulera ditt förslag på ett tydligt sätt, så att andra personer kan läsa det och förstå 
vad du menar.

Utred möjligheten för alternativ driftsform av Slottsskolan i Skokloster.

Skolan i Skokloster har ett varierande elevunderlag då eleverna fördelar sig på 2st skolor. Detta 
gör det svårt att planera bemanning och även tillbyggnader som kan komma att behövas om det 
helt plötsligt bara blir en skola på orten. Underlaget i olika klasser kan även skifta fort beroende 
på vem som är kompis med vem. Hur föräldrar och elever kommer överens med resp skola och 
elever.

Det finns fördelar med valfrihet men på en ort där elevunderlaget egentligen inte räcker till 2st 
skolor bidrar det även till dränering av resurser som på sikt drabbar elever på både den privata 
RWS-skolan och den kommunala Slottsskolan.

I tider där skolan lider hårt under besparingskrav vore det sunt att utreda möjligheten att driva 
skolorna här ute tillsammans med den privata skolan.

Efter vad jag kan se finns inget som hindrar att kommunen tillsammans med den privata aktören 
här ute driver skolorna tillsammans som en. För att skolan ska ha en ansvarig huvudman kan en 
gemensam ägd skola med ett 50/50 ägande bildas. Finns inget som jag kan hitta som hindrar en 
kommun från att vara delägare i en skola.

Vi kan då nå fördelar som bla:

- Bättre lokalutnyttjande. Tex F-3 i skolan vid Idealbyn och 4-6 vid slottsskolan.

- Bättre utnyttjande av personal.

- Lättare att planera framtida utbyggnader av skolan på halvön.

- Laga mat till flera.

- Eleverna får större möjlighet att hitta sin "bästa" kompis om alla går på samma skola.

- Mindre administration.

- Fortsatt kontroll och ägande av skolbyggnaderna något som är extra viktigt här ute då
Slottsskolans lokaler har betydelse vid ev hantering av kris.

Att driva skolan i ett gemensamt bolag är ett sätt att nå detta. Men även en uppdelning i att RWS 
driver klasserna F-3 och Slottsskolan 4-6 an.

Jag föreslår att båda dessa varianter utvärderas. Detta i det gemensamma arbetet med att få 
barn och utbildnings resurser att räcka längre utan att det drabbar eleverna med sämre 
undervisning.
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